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26-19 Godkjenning av møteinnkalling og agenda 

Vedtak: Godkjent med en endring i orienteringssaker, sammenslåing av sak 30-19 og sak 32-19, 

og med 4 saker meldt under eventuelt. 

 

27-19 Referat fra forrige møte  
Godkjent på sirkulasjon, referat vedlagt. 

 

28-19 Orienteringssaker 

a) Avviksrapportering: 3 nye avviksmeldinger. 

i) Brann i vaffeljern, Fagutvalget. 

Kommentarer: Gammelt vaffeljern er fjernet, og tiltaket kan lukkes. 

ii) Fall med heis, Gydas vei. 

Kommentarer: Statsbygg og STAMI er varslet, og det ble utført reparasjon 

dagen etter. Har hatt en tilsvarende situasjon tidligere, og det er ofte reparasjon og 

service på heisen. Saken følges opp. 

iii) Svidd skjøteledning og grenuttak, Farmasibygget. 

Kommentarer: Har benyttet skjøteledninger grunnet for få stikkontakter og 

strømkurser. Bestille elektriker for å sette opp flere kurser. Saken følges opp.  

b) Kort oppsummering vedr strømbrudd i Farmasibygget og ZEB-bygget i sommer. 

Kommentarer: En -80 graders fryser ble ødelagt da strømmen ble satt i gang igjen, måtte 

erstattes. Ellers ingen rapporterte problemer. 

c) Oppdatering vedr Avtale om utarbeidelse av sikkerhetsdatablader.  

Kommentarer: Seksjonene må selv dekke kostnader for utarbeidelse av nye datablader. 

Hver enkelt seksjon må vurdere om hva som er mest hensiktsmessig av å endre type 

kjemikalium, eller opprette nytt datablad.  

d) Oppdatering vedr EcoOnline. 

Kommentarer: UiO har nå skilt ut egen database i EcoOnline, og den gamle firmakoden 

ved innlogging fungerer ikke lenger. Ny firmakode er: 29435. Er meldt om problemer 

med lesebruker i databasen, og Camilla vil følge opp saken. 



e) Status kjølerom i Gydas vei. 

Kommentarer: Det viser seg at det er mugg og sopp i veggene/gulvet i kjølerommet, og 

at rommet ikke er dimensjonert for 4˚C. Rommet må saneres, og erstattes med kjøleskap. 

Venter på innkalling til møte med Statsbygg og EA. 

f) En vennlig påminnelse om at nyansatte og masterstudenter skal gjennomgå brannvern- og 

HMS-opplæring ved oppstart på lab, deretter signere egenerklæringsskjema. (Se link 

HMS-opplæring ved FAI.) 

Vedtak: Orienteringssakene tas til etterretning. 
 

29-19 Luftmåling på laboratorium 202/203 

Pristilbud på kjøling i lab 202 mottatt, se vedlegg (Sak 29-19). 

Kommentarer: Ikke rom i økonomien for 2019, men settes opp på listen for budsjett 2020. 

Ønsker å få det på plass til sommeren 2020, og jobben kan bestilles i løpet av høsten 2019 hvis 

budsjettet for 2020 tillater det. Avventer til budsjettet legges frem. 

Vedtak: Godkjent 
 

30-19 Tjenestebeskrivelser fra EA, fakturering 

 Oppfølging av Sak 22-19 fra forrige LAMU-møte etter møte med EA vedr ventilasjon og 

serviceavtaler på avtrekk i FAI-bygninger, samt avklaring rundt Rutine for avhending av 

spesialavfall og vedlikehold av gassanlegget til ZEB. Se link til tjenestebeskrivelser EA. 

Kommentarer: Det er behov for snarlig avklaring rundt finansiering og fakturering av ulike 

tjenester som innebefatter blant annet reparasjon, serviceavtaler og vedlikehold av 

ventilasjonsanlegg, avhending av spesialavfall og vedlikehold av gassanlegget i ZEB-bygget. 

Saken utsettes til neste LAMU-møte da vi avventer svar fra Mat.Nat. fakultet. 

  

31-19  Vernerunde 2019 

 Dato for vernerunde er satt til 7.-10.oktober kl 12-16. Ber LAMU om å fastsette hovedfokus og 

tema for vernerunden. Foreløpige forslag er inneklima, luftmålinger og solskjerming. 

 Kommentar: Ønsker at vernerunden skal gjennomføres effektivt og med fokus på fastsatte tema. 

 

Følgende endringer av dato og klokkeslett med oppdatert plan:  

Mandag 7.10 kl 12-16.00: ZEB-bygget. 

Tirsdag 8.10 kl 08.30-16.00: Gydas vei 8, og Fysikk/kjemi-bygget. 

Fredag 11.10 kl 08.30-16.00: Farmasibygget (starter med studentlokalene 054/055 i kjelleren). 

Ønsker at BHT, EA, en representant fra Samfunnsfarmasi (Ingunn) og en studentrepresentant blir 

med på vernerunden, og innkalling vil bli sendt til aktuelle personer. 

 

Tema:  

Inneklima, luftmålinger, solskjerming og kartlegging av håndtering av spesialavfall. 

 

Vedtak: Godkjent 

 

33-19 Eventuelt 

a) Til orientering. Det har blitt meldt om at ansatte har fått fysiske plager pga dårlig inneklima i 

3.etg. BHT er blitt kontaktet og det skal være et møte med aktuelle parter 17.september 2019. 

b) Til orientering: Rom 222 i Farmasibygget skal gjøres om fra en lab til et kontor. Noe støy må 

påregnes i perioden med oppussing. 

c) Ventilasjon i byggene: det er svært kaldt i noen bygg. Melder om at sentralvarmeanlegget er 

nå satt på, og man kan sende melding til EA via expand om radiatorene trenger og luftes. 

d) Det må velges ett nytt verneombud for 2.etg i Farmasibygget, og et nytt ledende verneombud 

på FAI innen 1.desember 2019. Minner om at LVO skal velges av og blant verneombudene. 

https://www.mn.uio.no/farmasi/om/hms/hms-opplaring/
https://www.uio.no/for-ansatte/drift/internhusleie/tjenestebeskrivelser/avfallshandtering/

